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PROTOKÓŁ NR XXII/2020 
Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 18 września 2020 
 

XXII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00 Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 ze zm./ - 

posiedzenie odbyło się za pomocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono zdalnie za pomocą 

portalu e-sesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Łukasz Orfin 

9. Adam Raś 

10. Elżbieta Regulska 

11. Robert Sala 

12. Czesław Stadnik 

13. Wiesław Szwed 

14. Anna Trojanowska-Zochniak 

15. Jarosław Zawisza 

1.Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXII sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum, jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. Odczytała klauzulę RODO. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Państwa, zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Kobierzyce oraz górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na 

terenie gminy Kobierzyce. Proszę też o wycofanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. 

Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Kobierzyce oraz górnej stawki opłaty 
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ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych na terenie gminy Kobierzyce. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin 

 

b) Wniosek do porządku obrad. Wycofanie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Handlowej w 

środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Handlowej w środkowo-zachodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin 

 
Przyjęto porządek obrad wraz z autopoprawkami i wyglądał on następująco: 

 

1. Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Podjęcie uchwały sprawie uchylenia uchwały nr XXV/309/12 Rady Gminy Kobierzyce z dni 

21 grudnia 2012 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz uchwały nr XVII/286/16 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych 

usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
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nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te 

usługi oraz wszystkich uchwał zmieniających do w/w uchwał. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowości Ślęza przy ul. Przystankowej 2. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Wysokiej. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Bielanach Wrocławskich. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Pustkowie Żurawskim. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Szkoły Podstawowej 

w Pustkowie Wilczkowskim. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Szkoły Podstawowej 

w Kobierzycach. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Przedszkola 

Samorządowego w Ślęzie. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Przedszkola 

Samorządowego w Kobierzycach. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Damianowice. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kuklice. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Małuszów. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Nowiny. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Pełczyce. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Solna. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Szczepankowice. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Rolantowice. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszarów położonych przy ul. LG w środkowo-zachodniej części obrębu Biskupice Podgórne.  

34. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego przy ul. Dworcowej w środkowo-wschodniej 

części wsi Bielany Wrocławskie.  
35. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowo-środkowej części obrębu Cieszyce. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. Stawowej w 

południowo-wschodniej części wsi Domasław.  

37. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic we wsi Damianowice. 
38. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 
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39. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Wrocławskiego zadania zarządzania 

odcinkiem publicznej drogi powiatowej w miejscowości Magnice w zakresie pełnienia funkcji 

inwestora. 
40.  Interpelacje radnych. 

41. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
42.  Zapytania radnych i sołtysów. 
43. Wnioski i sprawy różne. 
44. Komunikaty Przewodniczącej. 
45. Zakończenie obrad.                                                                 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała informację o działaniach 

międzysesyjnych /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności 

/załącznik nr 2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 
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Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/415/2020 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/416/2020 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/417/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/418/2020 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Proszę o wykreślenie w 

paragrafie 4 słów „wraz z dokumentem potwierdzającym prawo do zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawką. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały uwzględniając zmiany, o których mówił pan wójt Kopeć. 
 

Przerwa na zaopiniowanie zaproponowanej przez zastępcę Wójta poprawki przez Komisję ds. Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały wraz z poprawką. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/419/2020 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Proszę w paragrafie 4 

wpisać taki  sam okres wejścia w życie jak w pozostałych uchwałach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z poprawką. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały wraz z poprawką. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/420/2020 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały sprawie uchylenia uchwały nr XXV/309/12 Rady Gminy Kobierzyce z dni 21 

grudnia 2012 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz uchwały nr XVII/286/16 Rady 

Gminy Kobierzyce z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 

świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób ich świadczenia oraz wysokość cen za te 

usługi oraz wszystkich uchwał zmieniających do w/w uchwał. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
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Uchwała nr XXII/421/2020 sprawie uchylenia uchwały nr XXV/309/12 Rady Gminy Kobierzyce 

z dni 21 grudnia 2012 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne oraz 

uchwały nr XVII/286/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie 

określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposób 

ich świadczenia oraz wysokość cen za te usługi oraz wszystkich uchwał zmieniających do w/w 

uchwał. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/422/2020 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowości Ślęza przy ul. Przystankowej 2. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/423/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na 

czas oznaczony do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowości Ślęza przy ul. Przystankowej 2. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/424/2020 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Wysokiej. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/425/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Wysokiej. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/426/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Bielanach Wrocławskich. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/427/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Bielanach Wrocławskich. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego w Pustkowie Żurawskim. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/428/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Pustkowie Żurawskim. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Szkoły Podstawowej w 

Pustkowie Wilczkowskim. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/429/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Pustkowie Wilczkowskim. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Szkoły Podstawowej w 

Kobierzycach. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/430/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Kobierzycach. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Przedszkola 

Samorządowego w Ślęzie. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/431/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Ślęzie. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrekcji Przedszkola 

Samorządowego w Kobierzycach. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Skarg , Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed:  Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1)Czesław Stadnik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/432/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Kobierzycach. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

24.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Damianowice. 
Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/433/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Damianowice. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Kuklice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
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Uchwała nr XXII/434/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kuklice. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Małuszów. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 
Uchwała nr XXII/435/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Małuszów. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Nowiny. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 
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Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/436/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Nowiny. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Pełczyce. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/437/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Pełczyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Solna. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 
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Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/438/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Solna. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Szczepankowice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/439/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Szczepankowice. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Rolantowice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/440/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rolantowice. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 
 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/441/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszarów położonych przy ul. LG w środkowo-zachodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 
Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 
Uchwała nr XXII/442/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów położonych przy ul. LG w środkowo-zachodniej części obrębu 

Biskupice Podgórne. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

34.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego przy ul. Dworcowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 
Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/443/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego przy ul. Dworcowej w środkowo-

wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

35. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowo-środkowej części obrębu Cieszyce. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/444/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowo-środkowej części obrębu Cieszyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

36. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. Stawowej w południowo-

wschodniej części wsi Domasław. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10)Radosław Jankiewicz, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Andrzej Krzesłowski, Wiesław Muraczewski 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/445/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. Stawowej 

w południowo-wschodniej części wsi Domasław.  
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

37. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic we wsi Damianowice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/446/2020 w sprawie nadania nazw ulic we wsi Damianowice. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

38. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 
 

Uchwała nr XXII/447/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Solna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

39. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Wrocławskiego zadania zarządzania odcinkiem 

publicznej drogi powiatowej w miejscowości Magnice w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 
 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: My przejmujemy tą drogę tylko kosztowo nie zarządczo? Tylko na czas 

inwestycji przejmujemy? 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Tak na czas inwestycji. To jest przejęcie zarządu 

inwestycji. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na czas remontu. Patrząc na jej przebieg – jest to droga 

osiedlowa, ale formalnie powiatowa. 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Łukasz Orfin 

 

Uchwała nr XXII/448/2020 w sprawie przejęcia od Powiatu Wrocławskiego zadania zarządzania 

odcinkiem publicznej drogi powiatowej w miejscowości Magnice w zakresie pełnienia funkcji 

inwestora. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

40. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

41. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 
42. Zapytania radnych i sołtysów. 

Poruszono następujące tematy; 

Radny Jarosław Zawisza:  
– wniosek mieszkańców Tyńca Małego dotyczący zabezpieczenia drogi …. 

 

Radny Radosław Jankiewicz: 

 – przejście dla pieszych ul. Radosna i ul. Lipowa w Wysokiej 

- pompownia przy szkole, problem z inwestycją 

 

Radny Czesław Stadnik: 

- uruchomienie Wydziału Komunikacji w Kobierzycach 

- uruchomienie Komisariatu Policji w Kobierzycach 

- zapadnięty chodnik na ul. Akacjowej 

- przejazd przez tory w Domasławiu 

 

Radny Adrian Łukowicz: 
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1. możliwość dowożenia dzieci busem do szkoły w Wysokiej z drugiej części miejscowości 

2. przyrost liczby mieszkańców w miejscowości Wysoka a brak rozwiązań komunikacyjnych 

 

Radna Anna Trojanowska-Zochniak: 

- pobieranie opłat od dzieci i młodzieży w autobusach komunikacji gminnej 

 

Radny Jarosław Zawisza:  
- przejazdy kolejowe w Bielanach Wrocławskich, na jakim etapie są prace związane z przebudową 

linii kolejowej i uruchomieniem kolei 

 

Radny Adrian Łukowicz: 

- przystanek na ul. Lipowej w Wysokiej, potrzeby komunikacyjne mieszkańców Wysokiej 

 

Radny Jarosław Zawisza:  
- słabe rozwiązania komunikacyjne na północy gminy Kobierzyce, przepełnione autobusy 

- przejazd w Bielanach Wrocławskich gdzie są korki w godzinach szczytu, kwestia zabezpieczeń 

przejazdu 

 

Radny Adam Raś; 

- dodatkowa linia autobusowa obsługująca północ gminy 

 

Radny Adrian Łukowicz: 

- kwestia dofinansowywania autobusów  

 

43. Wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Henryk Łoposzko: 

- podziękowania dla strażaków OSP i służb, które udzielały mieszkańcom pomocy podczas wichury i 

burzy na początku września a także pomagających przy usuwaniu skutków burzy 

 

Radny Adam Raś: 

- podziękowania za inwestycję -  droga Rolantowice Damianowice. 

 

44. Komunikaty Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Następna sesja – 23 października br. 

 

 

45. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam posiedzenie XXII Sesji 

Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się – godz. 11:28 

Liczba załączników: 2.  

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2020 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce - Elżbieta Regulska 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


